

Ref: RAKP-LD-E-0015-240321-03
Date: 24th March 2021

المرجع: RAKP-LD-E-0015-240321-03
التاريخ: 24 مارس 2021

Mr. Hamad Al Ali
Head of Listing Companies Dept
Abu Dhabi Securities Exchange Market
Dear Sir:

السيد/ حمد العلي المحترم
رئيس إدارة إدراج الشركات
سوق أبوظبي للأوراق المالية

Subject: Ownership of Shares that Exceed 5% of the Capital of RAK Properties

الموضوع: ملكية الأسهم التي تزيد عن 5% من رأس مال شركة رأس الخيمة العقارية.

Pursuant to article 36 of the decision no.3 of 2000 concerning the Regulations as to Disclose and Transparency which states that the companies which securities are listed on the Market shall notify the Authority and the Market of names of those who own, or whose holdings together with their minor children is (5%) or more of the company's shares.

تطبيقاً لإحكام المادة 36 من القرار رقم 3 لسنة 2000 بشأن الإفصاح والشفافية والذي ينص على أن تلتزم الجهات أو الشركات التي تم إدراج أوراقها المالية في السوق بإخطار وموافاة كل من الهيئة والسوق بأسماء من يملكون أو وصلت مساهمتهم مع أولادهم القصر إلى 5% فأكثر من أسهم الشركة.

Based on the above, please be informed that the table below shows the ownerships that exceed 5% of the company's capital till date.

بناءً عليه، نرجوا التكرم بالعلم بأن الجدول أدناه يوضح الملكيات التي تزيد عن 5% من رأس مال الشركة حتى تاريخه

النسبة % Percentage	عدد الأسهم No of Shares	حامل الأسهم Shareholder	م
5%	101,017,217	حكومة رأس الخيمة Government of Ras Al Khaimah	1
7.5%	150,000,000	محمد أحمد رقيط العلي Mohamed Ahmed Ruqait Al Ali	2

Best Regards,

و تفضلوا بقبول فائق التقدير و الإحترام

Maen Abdol-Kareem
Legal Advisor and Board Secretary

معن عبد الكريم
المستشار القانوني وأمين سر مجلس الإدارة

